
Z Á P I S N I C A 
 z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rakovec nad Ondavou 

konaného dňa 22.9.2023  v zasadačke obecného úradu 
 
 
Prítomní:        MVDr. Peter Olejník, starosta obce 
                         Poslanci OcZ: podľa prezenčnej listiny 
 
Neprítomní:   - 
 
Ďalší prítomní:  Martina Šuhajdová – referentka obce 
PhDr. Ing. Stanislava Minárová, PhD. – hlavná kontrolórka obce 
PaedDr. Jarmila Lehotayová – riaditeľka školy 
 
 
Program rokovania: 
1. Otvorenie zasadnutia 
2. Kontrola plnenia uznesení 
3. Prerokovanie návrhu kúpnej zmluvy od VVS, a.s. Košice, ktorej predmetom je 
novovytvorená parcela EKN 2304/3 z dôvodu, že novovytvorená parcela je trvalo zastavná 
prečerpávacou stanicou. 
4. Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za šk. rok 
2022/2023 – ZŠ, ŠKD, MŠ 
5. Výročná správa obce za rok 2022 
6. Informácia o pripravovaných projektových zámeroch 
7. Rôzne 
8. Záver 

 
Bod č. 1.: Otvorenie zasadnutia 
 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce MVDr. Peter Olejník, ktorý 
na úvod privítal všetkých prítomných a skonštatoval, že na zasadnutí sú prítomní všetci 
poslanci a preto zasadnutie OcZ je uznášania schopné.  
Za overovateľov zápisnice navrhol Františka Bezeka a Radoslava Šuhajdu, za zapisovateľku 
Martinu Šuhajdovú.  
Starosta navrhol zmenu v poradí bodov programu z dôvodu prítomnosti PaedDr. Jarmily 
Lehotayovej, riaditeľka školy. Bod 4. bude prejednaný na začiatku rokovania. 
K tejto zmene poslanci nevzniesli žiadne pripomienky a program schválili. 
 
Uznesenie č. 4/a/2023 
 
OcZ schvaľuje overovateľov zápisnice: František Bezek a Radoslav Šuhajda a zapisovateľku 
zápisnice: Martina Šuhajdová.  
OcZ schvaľuje program rokovania. 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 
Bakajsa 

Peter 
Bezek 

František 
Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za x x x x x x x x x 9 
proti           

zdržalsa           



 
Bod č. 4.: Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za šk. 
rok 2022/2023 – MŠ, ŠKD, ZŠ 
 
Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za šk. rok 2022/2023 
za MŠ, ŠKD, ZŠ dostali poslanci mailom, preto mali možnosť sa s nimi oboznámiť dopredu. 
Prítomná pani riaditeľka PaedDr. Jarmila Lehotayová ešte stručne zhodnotila činnosť ZŠ 
s MŠ. K správam poslanci nemali žiadne námietky a berú ich na vedomie. 
Poslanec Radoslav Šuhajda sa p. riaditeľky spýtal na problém so stravou, ktorý bol riešený na 
predchádzajúcom zasadnutí. Strava je podľa p. riaditeľky pestrejšia, kvalitnejšia a celkovo je 
vidieť zlepšenie.  
Pani riaditeľka informovala poslancov o otvorení detského ľudového súboru, ktorý bude viesť 
Ing. Martin Ťasko. Krúžok bude každú stredu od 15.00 do 17.00, prihlásených je 24 detí. 
Odmena pre p. Ťaska bola dohodnutá na 100,- mesačne. Nakoľko škola môže zaplatiť časť 
odmeny formou vzdelávacích poukazov vo výške 6,-Eur/hod., zvyšok odmeny bude p. Ťasko 
faktúrovať obci. Poslanci s financovaním súhlasili do konca roka 2023 kým sa krúžok 
rozbehne.   

 
 

Uznesenie č. 4/b/2023 
 
OcZ berie na vedomie  
Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za šk. rok 2022/2023 
MŠ, ŠKD, ZŠ 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 
Bakajsa 

Peter 
Bezek 

František 
Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za x x x x x x x x x 9 
proti           

zdržal 
sa 

          

 
 
 
Uznesenie č. 4/c/2023 
 
OcZ schvaľuje  
dofinancovanie odmeny pre Ing. Martina Ťaska za vedenie detského folklórneho súboru do 
výšky 100,- / mesačne do konca roka 2023. 
 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 
Bakajsa 

Peter 
Bezek 

František 
Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za x x x x x x x x x 9 
proti           

zdržal 
sa 

          

 
 
 
 



Bod č. 2.: Kontrola plnenia uznesení 
 
Starosta poslancov informoval, že uzsnesenia z predchádzajúcich zasadnutí sú splnené. 
Uznesenie č. 3/k/2023 z predchádzajúceho zasadnutia o čerpaní Rezervného fondu do výšky 
15000,- na opravu mostíkov bolo zrušené z dôvodu, že nešlo o kapitálové výdavky. Tieto 
opravy boli financované z bežného účtu. 
Zrušené bolo aj uznesenie č. 3/l/2023 – preplatenie cestovných nákladov FS Rakovčan – 
účasť na krajskej súťaži v Margecanoch z dôvodu, že cestovné náklady hradí Osveta Spišská 
Nová Ves. 
 
Uznesenie č. 4/d/2023 
 
OcZ berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 
Bakajsa 

Peter 
Bezek 

František 
Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za x x x x x x x x x 9 
proti           

zdržal 
sa 

          

 
Uznesenie č. 4/e/2023 
 
OcZ ruší uznesenie č. 3/k/2023 čerpanie rezervného fondu do výšky 15 000 EUR na opravu 
mostíkov a prejazdov po výstavbe kanalizácie v časti obce Dolný Koniec z dôvodu, že nešlo o 
kapitálové výdavky. 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 
Bakajsa 

Peter 
Bezek 

František 
Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za x x x x x x x x x 9 
proti           

zdržal 
sa 

          

 
 
Uznesenie č. 4/f/2023 
 
OcZ ruší uznesenie č. 3/l/2023 preplatenie cestovných nákladov FS Rakovčan – účasť na 
krajskej súťaži v Margecanoch z dôvodu, že cestovné náklady hradí Osveta Spišská Nová 
Ves. 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 
Bakajsa 

Peter 
Bezek 

František 
Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za x x x x x x x x x 9 
proti           

zdržal 
sa 

          

 
 



Bod č. 3:  Prerokovanie návrhu kúpnej zmluvy od VVS, a.s. Košice, ktorej predmetom 
je novovytvorená parcela EKN 2304/3 z dôvodu, že novovytvorená parcela je trvalo 
zastavná prečerpávacou stanicou. 
 
Návrh kúpnej zmluvy od VVS, a.s. Košice bol poslancom zaslaný mailom. K návrhu nemali 
poslanci žiadne pripomienky. 
 
Uznesenie č. 4/g/2023 
 
OcZ schvaľuje návrh kúpnej zmluvy od VVS, a.s. Košice, ktorej predmetom je 
novovytvorená parcela EKN 2304/3 z dôvodu, že novovytvorená parcela je trvalo zastavná 
prečerpávacou stanicou. 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 
Bakajsa 

Peter 
Bezek 

František 
Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za x x x x x x x x x 9 
proti           

zdržal 
sa 

          

 
 
 
Bod č. 5: Výročná správa obce za rok 2022 
 
Výročná správa obce, ktorú vypracovala referentka obce Miroslava Štefušová bola poslancom 
zaslaná mailom, mali možnosť ju preštudovať. K správe nevzniesli žiadne pripomienky. 
 
Uznesenie č. 4/h/2023 
 
OcZ berie na vedomie výročnú správu obce za rok 2022. 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 
Bakajsa 

Peter 
Bezek 

František 
Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za x x x x x x x x x 9 
proti           

zdržal 
sa 

          

 
 
Bod č. 6: Informácia o pripravovaných projektových zámeroch 
 
Starosta obce informoval poslancov o pripravovaných projektových zámeroch: 
- Modernizácia učební ZŠ s MŠ 
- Zateplenie telocvične 
- Chodník Dolný Koniec 
- Cyklochodník Rakovec n.O. – Moravany 
- Vodozádržné opatrenia (Mikroregión) 
- Mutlifunkčné ihrisko, prestrešenie prechodov medzi pavilónmi ZŠ, altánok 
Starosta informoval poslancov, že na pripravované projektové dokumentácie bude potrebné 
čerpanie z rezevného fondu. Poslanci schváli čerpanie vo výške do 15000,- Eur. 
 



Uznesenie č. 4/ch/2023 
 
OcZ berie na vedomie informácie o pripravovaných projektových zámeroch. 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 
Bakajsa 

Peter 
Bezek 

František 
Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za x x x x x x x x x 9 
proti           

zdržal 
sa 

          

 
 
Uznesenie č. 4/i/2023 
 
OcZ schvaľuje čerpanie rezervného fondu do výšky 15000,- Eur na projektové dokumentácie 
k pripravovaným projektom. 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 
Bakajsa 

Peter 
Bezek 

František 
Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za x x x x x x x x x 9 
proti           

zdržal 
sa 

          

 
 
Bod č. 7: Rôzne 
 
 
A) V bode rôzne bola predložená žiadosť zariadenia Ondava – DSS o odpustenie poplatku za 
prenájom KD a energiu na konanie akcie „Čo ja viem“ dňa 25.10.2023. Poslanci žiadosť 
schválili. 
 
Uznesenie č. 4/j/2023 
 
OcZ schvaľuje žiadosť Ondava – DSS o odpustenie poplatku za prenájom KD a energiu na 
konanie akcie „Čo ja viem“ dňa 25.10.2023 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 
Bakajsa 

Peter 
Bezek 

František 
Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za x x x x x x x x x 9 
proti           

zdržal 
sa 

          

 
 
B) 
Starosta ďalej informoval poslancov o pretrvávajúcom spore medzi susedmi p. Katarínou 
Bančejovou a Veronikou Marinčákovou ohľadom chovu koní. K sťažnosti na p. Marinčákovú 
sa pridali aj susedia Fejkoví, ktorí sa sťažujú na zvýšený počet potkanov. Nakoľko p. 
Marinčáková bola viackrát ústne aj písomne upozorňovaná na porušovanie VZN obce č. 
1/2009 o podmienkach chovu a držania zvierat na území obce a navrhované riešenia ani 



nápravy neuskutočnila, starosta navrhol zrušiť pani Marinčákovej chov koní na základe 
ustanovenia č. V. uvedeného VZN. V ňom sa uvádza, že v prípade opätovného porušovania 
ustanovení VZN zo strany chovateľov môže dôjsť k prechodnému, alebo trvalému zákazu 
držania zvierat v katastrálnom území obce. 
 
Uznesenie č. 4/k/2023 
 
OcZ ruší chov koní pani Veronike Marinčákovej z dôvodu opätovného porušovania 
Všeobecne záväzného nariadenia č. 1/2009 o podmienkach chovu a držania zvierat na území 
obce Rakovec nad Ondavou. 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 
Bakajsa 

Peter 
Bezek 

František 
Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za x x x x x x x  x 8 
proti           

zdržal 
sa 

       x   

 
 
C) 
Poslanec Juraj Leško predložil žiadosť Obecného futbalového klubu o navýšenie rozpočtu 
klubu o 500,- Eur. Hlavným dôvodom je navýšenie počtu družstiev a zvýšené náklady na 
dopravu, členské poplatky, navýšenie odmien rozhodcov.  
 
Uznesenie č. 4/l/2023 
 
OcZ schvaľuje navýšenie rozpočtu OFK o 500,- Eur 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 
Bakajsa 

Peter 
Bezek 

František 
Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za x x x x x x x x x 9 
proti           

zdržal 
sa 

          

 
 
Nakoľko program rokovania obecného zastupiteľstva bol vyčerpaný, starosta obce sa 
poďakoval prítomným za účasť a tým zasadnutie OcZ ukončil.  
 
Zapísala: Martina Šuhajdová 
v Rakovci nad Ondavou, dňa 22.9.2023 
 
Overovatelia zápisnice:      František Bezek     ........................... 
 
                                            Radoslav Šuhajda          ........................... 
 
 
 
 
                  MVDr. Peter Olejník 
                      starosta obce 


